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Burna seja nadzornikov Laškega

TV SLOVENIJA 1, 31.03.2011, DNEVNIK, 19.00

DEJAN LADIKA: Nadaljujemo v Laškem, kjer uprava in nadzorniki Pivovarne Laško mrzlično iščejo izhod iz
velikanske denarne zagate. Muči jih Hamletovski dvom: prodati Mercator ali ga ne prodati. Vprašujejo pa
se tudi, kolikšen delež prodati in komu. Sejo nadzornikov v mestu ob Savinji spremlja Nada Kumer. Kaj
ti je uspelo izvedeti, bo Mercator dobil novega lastnika?
NADA KUMER: Ja, dober večer. Torej. Kar je v tem trenutku zanesljivo, drži, je to, da so se nadzorniki
pred dobre pol ure razšli. Ni pa znano, ali so sejo končali ali pa so jo samo prekinili. Vsi po vrsti so se
namreč zavili v molk. Tako ni mogoče preveriti nobenih namigovanj, ki pa jih je veliko, celo do tega, da bi
lahko predsednik nadzornega sveta Marjan Mačkovšek celo ponudil odstop. No, tega seveda nismo mogli
preveriti, kot sem povedala. Zanesljivo pa je, da so se danes pogovarjali o prodaji deleža Mercatorja, vendar
do nobene odločitve niso prišli. Ni pa jasno, ali so se nemara pogovarjali tudi o morebitni dokapitalizaciji,
o kateri je danes pisal časnik Finance in ta navaja, da naj bi država našla vlagatelje, ki bi zagotovili 100
milijonov svežega denarja za Pivovarno. In kdo naj bi to bili: po pisanju Financ družbi Panvita in Orbico,
oba s pomočjo tujega sklada ter nekatere banke in Kapitalska družba. Torej, kaj o tem pravi predsednik
uprave Kapitalske družbe, ta je sedemodstotna lastnica Pivovarne, Borut Jamnik. Poglejmo.
BORUT JAMNIK (predsednik uprave Kapitalske družbe): Delež kapitala v virih je prenizek in potrebno ga
je povišati na način, da se odprodajo kapitalske naložbe in poplačajo obveznosti ali pa, da se morebiti
izvede dokapitalizacija. In Kapitalska družba bi v morebitni dokapitalizaciji pod pogoji, preučujoč pogoje,
če bi se le ta izvedla, v sorazmernem deležu tudi sodelovala.
KUMER: Torej, v Pivovarni Laško odločitve o temu, komu in ali sploh prodati ta delež Mercatorja, še ni. Bo
pa na to odločitev gotovo vplivalo pismo, ki so ga dobili iz uprave Mercatorja. Ta je namreč danes vse večje
delničarje, torej tudi Pivovarno Laško pozvala, k skupni prodaji deleža Mercatorja. Po tem predlogu bi
oblikovali paket najmanj 50 odstotnega deleža in na ta način lažje našli primernega strateškega partnerja,
ki bi iskali z mednarodnim razpisom. Več o tem predlogu pa v prispevku Florjana Zupana.
FLORJAN ZUPAN: Tole je pismo, ki ga je Žiga Debeljak zjutraj naslovil na večje delničarje, banke in
Pivovarno Laško. V njem jih seznanja, da bi uprava mednarodni razpis usmerjen k stabiliziranju lastniške
strukture in ki bi prinesel koristi za vse delničarje, podprla. Uprava pričakuje rešitev do konca leta, za
izvedbo postopka pa je zadolžila francosko banko Societe Generale. V minulih letih je bilo sicer kar nekaj
poskusov prodaje manjših svežnjev, vendar neuspešno.
CVETKA SELŠEK (predsednica uprave banke Societe Generale): Vse te neuspele poskuse prodaje pravzaprav
potrebno uokviriti v en primeren tok, kajti ni dobro za podjetje, če je v taki agoniji lastništva, v kakršni
se Mercator v temle trenutku nahaja.
ZUPAN: Laško ima skupaj s svojimi družbami 23 odstotkov delnic, banke jih imajo 36, mali delničarji, ki
jih imajo dobrih 20 odstotkov, pa podpirajo takšen način prodaje.
RAJKO STANKOVIČ (Društvo Mali delničarji): V smislu malih delničarjev in tudi institucionalnih vlagateljev
to pomeni možnost, da gremo ven po pošteni ceni.
ZUPAN: Kapitalska družba, ki je skupaj z odškodninsko družbo leta 2005 z blagoslovom politike Mercator
že prodala, bi danes ravnala drugače.
JAMNIK: Nedvomno bi bila prodaja leta 2005 Mercatorja, prodaja napačna odločitev in to se kaže glede
na to, kaj vse se je dogajalo v naslednjih letih in glede na to, kaj se dogaja ta trenutek.
ZUPAN: Vprašanje, ali bi bili pripravljeni kupiti Mercator, smo naslovili tudi na morebitne kupce, ki se
najpogosteje omenjajo, in sicer francoski Carefour, britanski Tesco in nemški Metro, vendar odgovora
še nismo dobili.
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LADIKA: Nada Kumer še ostaja z nami, zanima nas torej, kako so se na ta poziv uprave Mercatorja odzvali
v Laškem?
KUMER: Pisno seveda. Uprava je poslala izjavo, v kateri sporoča, da bo omenjeno pismo uprave Mercatorja
preučila in ga upoštevala, dodaja pa še, da je njen osnovni cilj finančna sanacija skupine Laško, kar pa bo
odvisno od pogajanj z bankami upnicami, vendar čas jih priganja. Konec junija zapade večji del od 400
milijonov evrov posojil Pivovarne in do takrat bodo morali najti rešitve.
LADIKA: Hvala in lep pozdrav.
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